
Kläppens	Samfällighetsförening	
	
Ordinarie	stämma	2019-05-18	
	
§	9	Motioner	

a. Kerstin	Sjödahl	skriver	i	motionen	att	avtal	saknas	för	uppställning	av	
återvinningscontainrarna	på	Horrmundbergets	Samfällighetsförenings	mark.	
Styrelsen	menar	att	placeringen	av	återvinningsstationerna	samt	uppställningen	
av	containrarna	har	gjorts	i	samarbete	med	Horrmundbergets	
Samfällighetsförenings	styrelse.	Det	finns	därför	enligt	styrelsens	mening	ett	
muntligt	avtal	mellan	Samfällighetsföreningarna.		
-	Styrelsen	föreslår	att	stämman	avslår	motionen	i	denna	del.	
	
Kläppens	Samfällighetsförening	håller	med	motionären	att	det	är	en	fördel	att	
skriftliga	avtal	upprättas.	Kläppens	Samfällighetsförening	har	därför	upprättat	ett	
förslag	till	avtal	med	Horrmundbergets	Samfällighetsförening	som	sändes	till	
ordförande	Thomas	Molander	den	17	mars	2019.	Något	svar	har	vi	ännu	inte	fått.		
-	Styrelsen	föreslår	att	stämman	beslutar	att	skriftligt	avtal	ska	upprättas	mellan	
Horrmundbergets	Samfällighetsförening	om	placering	av	
återvinningsstationerna	samt	omlastningsplatsen	vid	300-ormådet.	
	
Kerstin	Sjödahl	yrkar	också,	så	som	styrelsen	förstår	motionen,	att	
samfällighetsföreningen	skall	återgå	till	det	återvinningssystem	som	fanns	innan	
den	fastighetsnära	insamlingen	fanns.	
- Styrelsen	föreslår	att	stämman	avslår	motionen	i	denna	del	med	hänsyn	till	

styrelsens	pågående	arbete	med	att	se	över	återvinningen	och	hitta	ett	system	
som	medför	rimliga	kostnader.	

	
b. Motion	från	Kerstin	Sjödahl	om	att	flytta	ordinarie	stämma	till	påskhelgen.		

- Styrelsen	föreslår	att	stämman	avslår	motionen.	Det	tar	normalt	ganska	lång	
tid	efter	årsskiftet	att	få	fram	årsredovisningen	och	få	den	reviderad.	Det	är	
svårt	att	få	fram	en	reviderad	årsredovisning	till	påskhelgen	och	mer	eller	
mindre	omöjligt	de	år	då	påsken	infaller	tidigt.		

	
	


